
Protokoll 

 Byarådet 
Styrelsemöte 2024-04-02 

Medverkande: Michael Tapper, Jessica Goldsmith, Karin Hammarlund, Sophie Holgersson 
Niklas Björnevid och Anne Rydén. 
Adjungerade: Joakim Lindhé, Kaj Wirenbook, Birgitta Hermansson. 

§ 1 Mötet öppnades. 

§ 2 Dagordningen fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll godkändes efter att ha justerats av Michael och Niklas. 

§ 4 Ekonomi 
- Vi har beviljats 10 500 kronor av kommunen till vårt valborgfirande. 
- Vi måste ha en kassör förslagsvis någon av firmatecknarna. 

§ 5 Byalagets kommande arbete: 
Kommunikation: 
- Hemsidan för allmän information om byn som riktar sig till alla även ”utombys”. 
- Boappa ska vi eventuellt ansluta oss till för kommunikation inom byn. 
- THVB ska också användas. 

Kommande byamöten: 
-   Möte med ”Storkriket”. 
- Vi vill bl.a. ta upp konflikten mellan ökad turism och påverkan på naturen. Sophie och 

Niklas förbereder. 
- Möte med representant för P 7 som ska informera om hur avtalet med USA påverkar oss. 

Mötet kommer att äga rum först efter att avtalet är påskrivet vilket är tänkt att ske i juni. 
Sophie håller i kommunikationen med P 7. 



- Möte med tjänstemän från kommunen angående översiktsplanen. Mötet ska vara ett 
diskussionsmöte där vi vill att de förklarar vad de menar med bibehållen bystruktur när de 
tänker sig en utbyggnad med 150 hushåll. Vi vill veta hur de tänker lösa infrastrukturen 
avlopp, vägar, parkeringsplatser, gång-banor etc. Vi ska också ta upp bybornas inställning 
till utbyggnadens storlek. Underlag för detta finns i Fokus Torna Häl-lestad som gjort en 
enkät för ett par år sedan. Sophie, Karin och Jessica förbereder. 

- Vi ska ta fram centrala frågor för byborna att arbeta med så att fler engagerar sig i byalaget. 

§ 7 Nästa möte blir tisdagen den 7 maj kl. 19.00 på Hedlandet. 

§ 8 Mötet avslutades. 

Anne Rydén, sekreterare      Sophie Holgersson, ordförande 


